

Date: December 12th, 2023

التاريخ : 12 ديسمبر 2023

Circular No:27/ AY 2023-2024

Subject: Grades 9-12 Top 5 High Academic Achievements Term 1

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

I write to congratulate all our students in K-12 who worked diligently, submitted all their assignments and projects, and achieved outstanding grades.

نتقدم بتهانينا الحارة لجميع الطلبة، من روضة الأطفال إلى الصف الثاني عشر، الذين بذلوا جهداً كبيراً وأظهروا تفانياً في إكمال جميع مهامهم ومشاريهم، محققين درجات متميزة.

The end-of-term high achievements are incredible milestones for all of them, and all students with 85% and above in Elementary and Middle School deserve to be praised.

إن الإنجازات الرائعة التي حققها هؤلاء الطلبة في نهاية الفصل الدراسي تمثل معالم بارزة لا يمكن تجاهلها. يستحق كل الطلبة الذين حققوا نسبة 85% وأعلى في المراحل الابتدائية والمتوسطة كل التقدير والثناء.

We would like to inform parents that the (MAP) Measures of Academic Progress is an external, mandatory, computerized, adaptive assessment that measures students' reading, science, and math knowledge, which is now included in the academic progress of our students and reported on their report cards.

نود أن نلفت انتباه أولياء الأمور إلى أن اختبار مقاييس التقدم الأكاديمي (MAP) هو تقييم خارجي إلزامي يقيس بدقة مستوى معرفة أبنائكم في اللغة الإنجليزية، القراءة، العلوم والرياضيات. يُعتبر هذا الاختبار جزءاً أساسياً من علامة المادة الدراسية ويتم إدراج نتائجه في بطاقات التقارير الخاصة بهم.

Students' outstanding accomplishments are the stepping stones towards achieving their future dreams. Responsible students always inspire those around them by having ambition and working diligently to achieve such results.

هذه الإنجازات المذهلة التي حققها الطلبة تعد لهم نقطة انطلاق حاسمة نحو تحقيق أحلامهم المستقبلية. تفانيهم وتحفيزهم يعتبران مصدر إلهام لمن حولهم، دافعا للجميع للعمل بجد وتحقيق أهدافهم الشخصية.

We proudly announce the [top five high achievers in Grades 9-12 below](#). This is our school's 2023-24 initiative to ensure that our high school students prepare well for university credits, acceptance, and external scholarships.

بفخر نعلن عن [الطلبة الخمسة الأوائل في الصفوف من التاسع إلى الثاني عشر](#). هذه المبادرة تأتي في إطار رؤيتنا 23-24 لضمان جاهزية طلابنا في المراحل الثانوية للانتقال إلى الجامعات والاستفادة من فرص الحصول على منح دراسية خارجية.

Our elementary and middle school students are encouraged to continue being confident and diligent and will be awarded during assemblies and in-class celebrations throughout the second term.

كما نشجع طلبة المراحل الابتدائية والمتوسطة على الاستمرار في بناء الثقة بأنفسهم والعمل الجاد. سنحتفل بإنجازاتهم وسنكرمهم في بداية الفصل الدراسي الثاني.

Ajyal Al Falah is in awe of all our students' academic skills and commitment, and we thank our parents for being part of their academic achievements.

نقدر بشدة تميز طلابنا في جميع المجالات الأكاديمية ونشكر التزامهم الدائم. نعبر عن امتناننا العميق لأولياء الأمور الذين يلعبون دوراً مهماً في نجاحات أبنائهم الأكاديمية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Dr. Antoinette Brown

Principal Director



الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة



**Grades 9-12 Top 5 High Academic Achievements
AY 2023-2024
Term1**

Grade 9				
Student Code	Student Name	Class	Division	AVG
0613	Amna Mohamed Saif Alfalasi	G9	C	98.87
1552	Mohammed Khaled Abdulla Alyassi	G9	A	97.60
0902	Meera Humaid Mohamed Alsuwaidi	G9	C	97.00
2837	Hessa Qusai Abdulaziz Kankazar	G9	C	96.53
1985	Ahmed Ibrahim Ahmed Alhammadi	G9	B	96.48

Grade 10				
Student Code	Student Name	Class	Division	AVG
1921	Shaima Mohsen Ahmed Alamoodi	G10	B	97.92
1173	Ghala Sultan Abdulla Almarzooqi	G10	B	94.96
0627	Shama Salem Amer Alashkhari	G10	B	94.51
2829	Roudha Qusai Abdulaziz Kankazar	G10	B	93.75
3183	Maitha Ibrahim Yousif Alali	G10	B	92.36

Grade 11				
Student Code	Student Name	Class	Division	AVG
1793	Aljouri Mohamed Ahmed Alhammadi	G11	B	98.69
1715	Tyler Mackenzie Sauls	G11	A	97.00
0354	Lolwa Ismaeil Mohamed Alhosani	G11	B	96.85
0563	Layla Fahad Sebait Alkatheri	G11	B	96.69
2586	Omar Saeed Ahmed Almehairbi	G11	A	96.36

Grade 12				
Student Code	Student Name	Class	Division	AVG
3268	Tala Fadi Wadi	G12	B	98.04
2563	Aamna Sultan Mohammed Alzaabi	G12	B	97.77
1401	Salama Saif Salem Alhosani	G12	B	97.48
1794	Suhail Mohamed Ahmed Alhammadi	G12	A	97.23
0262	Bedoor Taha Husain Alhashmi	G12	B	96.50